Townhouses





TYPE 2E 2 BEDS END TOWNHOUSE

GROUND FLOOR 761 sqft. 71 sqm. FIRST FLOOR 564 sqft. 52 sqm. TOTAL SELLABLE AREA 1325 sqft. 123 sqm.





GROUND FLOOR

FIRST FLOOR

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدان السكنية الموضحة هد إرشادية ولا تعد قياسية، التشطيبات والقياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسبق وفقاً لتقدير بلووم العقارية بما يتماشد مع أحكام عقدالبيع. وكذلك تنسيق الحداثق والأجهزة الالكترونية والآثاث والاكسسوارات هي إرشادية وغير مشمولة أيضاً.

MIDDLE TOWNHOUSE

TYPE 2M 2 BEDS MIDDLE TOWNHOUSE

GROUND FLOOR 745 sqft. 595 sqft. FIRST FLOOR TOTAL SELLABLE AREA

69 sqm. 55 sqm. 1340 sqft. 124 sqm.





GROUND FLOOR

FIRST FLOOR

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدات السكنية الموضحة هي إرشادية ولا تعد قياسية، التشطيبات والقياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسبق وفعًا لتقدير بلووم العقارية بما يتماشد مع أحكام عقدالبيع. وكذلك تنسيق الحدائق والأجهزة الالكترونية والأثاث والاكسسوارات هي إرشادية وغير مشمولة أيضاً.

MIDDLE-1 TOWNHOUSE

TYPE 2M1 2 BEDS MIDDLE-1 TOWNHOUSE

GROUND FLOOR FIRST FLOOR TOTAL SELLABLE AREA 745 sqft. 69 sqm. 553 sqft. 51 sqm.

1298 sqft. 120 sqm.





GROUND FLOOR

FIRST FLOOR

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدات السكنية الموضحة هي إرشادية ولا تعد قياسية، التشطيبات والقياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسبق وفعًا لتقدير بلووم العقارية بما يتماشد مع أحكام عقدالبيع. وكذلك تنسيق الحدائق والأجهزة الالكترونية والأثاث والاكسسوارات هي إرشادية وغير مشمولة أيضاً.



TYPE 3E 3 BEDS END TOWNHOUSE

GROUND FLOOR 959 sqft. 89 sqm. FIRST FLOOR 889 sqft. 83 sqm. TOTAL SELLABLE AREA 1848 sqft. 172 sqm.





GROUND FLOOR

FIRST FLOOR

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدات السكنية الموضحة هي إرشادية ولا تعد قياسية، التشطيبات والقياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسبق وفقاً لتقدير بليوم العقارية بما يتماشئ مع أحكام عقدالبيع. وكذلك تنسيق الحدائق والأجهزة الالكترونية والآثاث والاكسسوارات هي إرشادية وغير مشمولة أيضاً.



TYPE 3M 3 BEDS MIDDLE TOWN HOUSE

GROUND FLOOR FIRST FLOOR TOTAL SELLABLE AREA 810 sqft. 75 sqm. 808 sqft.

75 sqm. 1618 sqft. 150 sqm.





GROUND FLOOR

FIRST FLOOR

All floor plans depicted herewith are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدات السكنية الموضحة هي إرشادية ولا تعد قياسية، التشطيبات والقياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسبق وفعًا لتقدير بلووم العقارية بما يتماشد مع أحكام عقدالبيع. وكذلك تنسيق الحدائق والأجهزة الالكترونية والأثاث والاكسسوارات هي إرشادية وغير مشمولة أيضاً.



GROUND FLOOR FIRST FLOOR TOTAL SELLABLE AREA

1436 sqft. 133 sqm. 1295 sqft. 2731 sqft.

120 sqm. 253 sqm.







GROUND FLOOR

FIRST FLOOR

GROUND FLOOR FIRST FLOOR TOTAL SELLABLE AREA

1891 sqft. 1521 sqft. 3412 sqft.

176 sqm. 141 sqm.

317 sqm.



4BEDROOMS **VILLA**



GROUND FLOOR

FIRST FLOOR

GROUND FLOOR FIRST FLOOR TOTAL SELLABLE AREA

2604 sqft. 2004 sqft.

242 sqm. 186 sqm.

4608 sqft. 428 sqm.







FIRST FLOOR GROUND FLOOR

GROUND FLOOR FIRST FLOOR TOTAL SELLABLE AREA

2985 sqft. 2553 sqft. 5538 sqft.

278 sqm. 237 sqm.

515 sqm.

6BEDROOMS VILLA



GROUND FLOOR FIRST FLOOR